
Geachte raad,

In verband met de Coronamaatregelen en de aanreistijd naar het gemeentehuis hebben wij besloten 
de inbreng van De Spartaan vanavond door de griffie te laten uitspreken.

Vanavond staat een belangrijk punt op uw agenda. De herinrichting van het sportpark Elsenburg. 
Niet alleen belangrijk voor de betrokken sportverenigingen, maar ik denk ook voor de huidige en 
toekomstige inwoners van Rijswijk.

Aan het voorstel is een lang traject vooraf gegaan. Een traject waar de belangen, wensen en 
mogelijkheden van de verenigingen en de gemeente steeds tegen elkaar afgewogen moesten 
worden. Was dat makkelijk: nee zeker niet, het heeft af en toe ook best wel geknetterd mag u weten. 
Is het resultaat dan ideaal: ook niet voor de individuele betrokkenen, maar het is een voorstel waar 
alle betrokkenen gezamenlijk tevreden over kunnen zijn. De meeste wensen zijn gehonoreerd en 
waar dat niet kon is meestal een afdoende alternatief gevonden.

En er zijn natuurlijk nog open eindjes aan het voorstel. De Spartaan heeft daar twee weken geleden 
in het Forum ook het nodige over gezegd. Twee specifieke punten wil ik hier nog onder uw aandacht 
brengen.

Er wordt nog gesproken over de vormgeving van een noodzakelijke brug om vanaf het clubhuis op 
een veilige wijze naar het MTB-parkoers te komen en om delen van het MTB-parkoers goed met 
elkaar te verbinden. De toezegging van de wethouder dat die brug er komt is er. Deze brug kan 
binnen de begroting worden gerealiseerd. Dit los eindje is daarom voor wat betreft De Spartaan geen 
showstopper voor het voorstel. Wij rekenen erop dat de oplossing snel geboden wordt, zodat het de 
realisatie van het voorstel niet in de weg hoeft te staan. 

Het tweede punt betreft de multifunctionele accommodatie, pijler 2. Helaas is het niet gelukt om de 
uitwerking hiervan integraal onderdeel uit te laten maken van het voorliggende voorstel. Helaas, 
want de zekerheid over de financiering van definitieve huisvesting voor De Spartaan is voor onze 
leden een harde voorwaarde voor medewerking aan het plan. Het bestuur van De Spartaan vindt dat 
de passage in het voorliggende voorstel vooralsnog voldoende zekerheid biedt. En dat we dat kunnen 
uitleggen aan onze leden. De gesprekken met de wethouder over de financiering van de 
accommodatie geven ons het vertrouwen dat we nodig hebben. De komende maand zal het MFA 
uitgewerkt worden en dan hopen wij het resultaat ook met een positief advies aan onze leden voor 
te kunnen leggen.

Al met al hoopt De Spartaan dat u zult instemmen met het voorstel. Met dit voorstel heeft u nu de 
gelegenheid om een grote stap te maken voor de sport in Rijswijk. Dit is een afgewogen voorstel 
waarin de belangen en wensen van alle betrokkenen in gelijke mate zijn meegenomen. 

Ik wens u veel wijsheid toe bij de bespreking van het voorstel.  


